
  

Side 1 af 3 
 

 

 

 

 

Referat skolebestyrelsesmøde 

  
Tirsdag den 17. august 2021 kl. 17.00 – 19.30 
Fjordskolen, Åbjerg 8b, 6340 Kruså  
 
Deltagere: 

 Mette Larsen 
 Gitte Jepsen 
 Henrik Skøtt 

Iversen 

 Lis Johansen 
 Majbritt Susgaard 

Jørgensen 
 Karina Nikolajsen  

 Betina 
Volquartzen 

 Jens Boddum

 
 
Afbud: 

 Inge Ryborg Lund 
 Karoline Bech Hoffmann 
 Tanja Larsen 

 
 
 
 

1. Velkommen 
 
Mette byder velkommen til alle og særligt til Karina 
Nikolajsen(afd. B) og Betina Volquartzen. 
 

 

2. Valg af Formand og Næstformand 
 
Lis Johansen bliver valgt som formand og Mette 
Larsen som næstformand. 
 
Dette meldes ud til medarbejdere og Forældre i næste 
uge 
 

 

3. Skolebestyrelsens Forretningsorden 
 
Forretningsordenen godkendt og gælder et år frem. 
 

Bilag 1 
 

4. Budgetopfølgning 
 
Økonomien er i balance. Vi skal skifte til fjernvarme – 
det kan hurtigt betale sig ind – 2 – 3 år, så er 
investeringen hjemme og vi får stadig det samme 
driftstilskud til bygningen – bestyrelsen opfordrer til at 
forandringen sker i en ferie. Stikledning bliver bestilt i 
år.  

Bilag 2 
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Såfremt der er et driftsoverskud i 2021 der skal 
prioriteres, vil bestyrelsen blive inddraget i at prioritere 
evt. overskydende midler  
 
 

5.  Fælles Dialogforum 
Skolebestyrelsen skal udpege en forældrevalgt til 
Fælles Dialogforum 
 
Henrik deltager sammen med Jens og den valgte fra 
MED-udvalget. Der kan medtages punkter til 
dagsorden – der er ingen forslag pt. 
 
 

Bilag 3 
 

6. Ansættelser 
- 2 lærer 
- 4 pædagoger/medhjælpere 

 
Der er blevet ansat tre lærere – Gitte er med fra 
bestyrelsen til samtaler vedr. pædagoger d. 18. august.  
 
 

 

7. Orientering Indeklima 
 
I uge 29 blev der foretaget destruktive undersøgelser 
af dansk teknologisk institut– der ventes svar i denne 
uge – rapporten er med som bilag til næste møde og 
evt. tidligere, når Jens har den klar.  
 
 

 

8. Orientering 
1. Bestyrelsesformand - Intet nyt 
2. MED-udvalg - der er blevet udarbejdet ny 

procedure til nye medarbejdere. Det næste 
som bliver et stort punkt, bliver røgfri 
arbejdstid. Vi kommer til at overholde de nye 
retningslinjer, som Åbenrå Kommune har 
udarbejdet.  

3. Øvrige medlemmer - Skoleskemaer kom ikke 
før eleverne gik på ferie. Det er svært at få 
nedsat tid/fritagelser mm. til at passe i forhold 
til skema- Mette opfordrer til, at skemaerne 
ligger tidligere end nu, så den nedsatte tid kan 
tilgodese elevens særlige ønsker i forhold 
særlige fag. Der mangler kommunikation 
mellem afdelingsleder/lærer i forhold til hold – 
eksempelvis engelsk. 
 

Skolens ledelse -                    
 
- Nye tiltag i år: Fagudvalg erstattes med Professionelle 
læringsfællesskaber, hvor alle faggrupper er en del af, 
for at styrke pædagogikken og ressourcecentret er et 
andet nyt tiltag, hvor personalet kan beskrive 
udfordringer og så vil ressourcecenteret finde de rette 

 
 
 
 
 
Bilag på mødet 
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pædagogiske kompetencer til den specifikke opgave, så 
alle elever kan få den bedste vejledning vi har på 
skolen. Supervision bliver et tiltag, som også skal 
tilgodese medarbejderne – i forhold til det psykisk 
krævende arbejdsmiljø. Dette er forebyggende tiltag i 
forhold til langtidsholdbare medarbejdere. 

 

 

 

 

 

______________________ _______________________ ___________________________ 

Mette Larsen  Gitte Jepsen  Henrik Skøtt Iversen 

 

______________ ________________ ___________________ 

Lis Johansen  Inge Ryborg Lund  Karoline Bech Hoffmann 

 

______________ ________________________ 

Tanja Larsen  Majbritt Susgaard Jørgensen 

 

______________ _______________ ___________________ 

Karina Nikolajsen  Betina Volquartzen  Jens Boddum  

 

 

 

 

 

 


